



Dr. Robert Hermann

Dr. Robert Hermann has been CEO of Germany Trade & Invest (GTAI) since February 2018. From November 2014 to January 2018 he directed the Marketing and Communication department of GTAI, having previously overseen the Investor Consulting department since GTAI's founding in 2009.

Between 2004 and 2008 Dr. Hermann was an investment consultant, initially for the new federal states and later for all states, in the offices of Invest in Germany, GTAI's previous incarnation.

Prior to that, he was a corporate consultant at JSW Management Consulting, with a specialization in the business services and within the development and internationalization of a chemical industry location within the new federal states.

Dr. Hermann holds the academic distinction of Doctor of Engineering from the Rhineland-Westfalen Technical University of Aachen.



Dr. Robert Hermann

Dr. Robert Hermann ist seit Februar 2018 Geschäftsführer von Germany Trade & Invest (GTAI). Von November 2014 bis Januar 2018 leitete er die Abteilung Marketing & Kommunikation der GTAI.

Mit Gründung der GTAI im Januar 2009 hatte er zunächst die Leitung der Abteilung Investorenanwerbung übernommen.

Zwischen 2004 und 2008 war Robert Hermann als Investorenanwerber für die neuen Bundesländer und anschließend für Gesamtdeutschland in den Büros der Vorgängergesellschaften der GTAI in Washington D.C. und Boston tätig.

In den Jahren 2001 bis 2004 war er als Unternehmensberater für JSW Management Consulting insbesondere im Dienstleistungssektor und im Rahmen der Entwicklung und Internationalisierung eines Chemiestandortes in den neuen Bundesländern aktiv.

Dr. Hermann trägt den akademischen Grad eines Dr.-Ing. der RWTH Aachen.